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professionals i hem tingut l'honor de qué la Cam
bra de Comerg de Barcelona ens demanés diversos 
exemplars que li mancaven, per tal de relligar-los, 
incorporant el nostre ButUetí a la seva important 
biblioteca. 

L ' a s s e s s o r í a j u r í d i c a 

També durant tot l'any, i cada dia, amb major 
intensitat, ha vingut actuant el nostre servei jurídic, 
essent en el finit exercici en major nombre els socis 
que han utilitzat aqaest servei en profit deis seus ne-
gocis. 

Per la mateixa, han estat en major nombre les 
comunicacions trameses interessades pels associats 
o bé per iniciativa de la Junta, havent estat també 
moltes i variades, les diligencies que s'han practicat 
a l'Ajuntament, Hisenda, Oficina recapdatoria i 
Jutjat, per l'encarregat d'aquest servei. 

Ac í í i ac íoes d i v e r s e s 

Durant el passat exercici han estat en gran 
nombre les reunions celebrades en el nostre estatge 
social per les entitats adherides i altres elements 
locáis, per tractar d'assumptes relatius ais seus in-
teressos economics, havent trobat sempre en la 
Junta les máximes facilitats i l'ajuda que li ha estat 
demanada en totes aquelles qüestions justes de qué 
l'han informat. 

Com en anys anteriors, també el «Centre Gre
mial» ha intervingut en els gremis oficiáis contribu-
tius, tenint la satisfacció de veure nomenats alguns 
deis seus associats representants de les Cambres 
Oficiáis del Comerg i de la Industria, en aquells 
actes, d'acord amb les indicacions donades per la 
Junta. 

Les Confederacions Gremials Catalana i Es-
panyoía ens han distingit amb les seves comunica
cions, soliicitant-nos la nostra opinió en diverses 
qüestions, i demanant-nos la coliaboració en mol-
tes altres, corroborant en aquests actes l'importán-
cia justificada que donen a la nostra entitat. 

Hem fet tot quant ha estat possible per la Coo
perativa Popular de Fluid Electric, donant-li el 
máxim escalf, com a filia que és del «Centre Gre
mial, tenint la satisfacció de veure com en la da-
rrera reunió general d'aquella entitat era nomenat 
per un carree directiu el nostre entusiasta president 
senyor En Josep Riera, persona quals mérits i vo-
luntat tots haureu pogut reconéixer. 

La Junta de Govern intervingué perqué es res-
tablís al seu lloc el mercal de bestiar de la nostra 
ciutat, que arbitrariament i sense que encara hagi 
avui pogut esbrinar-se qui va donar I'ordre, fou 
traslladat a un altre indreí de la ciutat, evitant un 
perjudici que hauria estat greu pels interessos lo
cáis. 

El «Centre Gremial» ha emprés una campanya, 
que avui encara está en curs, per regularitzar la 

venda ambuíant, tal com s'ha fet en altres localitats, 
qual campanya tenim la seguretat que fará que per 
les autoritats administratives competents es corret-
geixi aquella deficiencia que tant perjudica els nos-
tres interessos, sense que en realitat representi cap 
benefici peí públic. 

La Comissió Organitzadora de la Primera Set-
mana Gastronómica Catalana ens honorá donant-
nos la seva representado pels treballs a efectuar en 
la nostra ciutat, treballs que dissortadament queda
ren interromputs pels luctuosos fets d'octubre 
darrer, tota vegada que com a conseqüéncia deis 
mateixos s'aplagá la data de la celebrado d'aqueil 
interessant concurs. 

Iniciaren! l'organització d'una Fira del Valles 
Oriental, peí qué comptavem amb diversos elements 
i a qual tasca estavem disposats a portar tot el má
xim concurs, si bé ens trobarem, per causes que ig-
norem, en qué els elements municipels, no volent 
comprendre el desinterés de la nostra iniciativa, i 
per finalitat que no está en el nostre abast, sens feu 
el buit arribant-se ádhuc a teñir una desconsidera
d o imperdonable, mes reprovable quan nosaltres 
entenem que aquel! certamen havia d'ésser un gran 
benefici per la nostra ciutat, fugíntde la inferioritat 
palesa en qué avui estem amb respecte a altres loca
litats de categoría similar o superior a GranoUers, 
les quals teñen ja establertes les seves fires amb ca
rácter anual i amb éxit creixent. El resultat d'a-
questa equivocado remarcable ha estat que a Gra
noUers no hi hagi hagut Fira i ni tant sisquera que 
hi hagi pels obligats a fer-ho, treballs iniciats; deu 
saber tothom que en les qüestions economiques lo
cáis no pot prescindir-se del «Centre Gremial», ge-
nuína representado del comerg i de la industria de 
GranoUers, per la voluntat deis comerciants i in
dustriáis de la nostra ciutat 

Un problema que tenim plantejat des de temps 
pero que creiem que quedará ara definitivament 
resolt, i per qual objecte la Junta de Govern no ha 
regatejat esforgos, ha estat el de la implantació del 
descans dominical a GranoUers, feta en una forma 
extraordinariament perjudicial pels establiments, i 
demostrant un desconeixement absolut de les ne-
cessitats locáis; tots saben que segons les orienta-
cions polítiques s'ha tractat d'intensificar mes o 
menys el descans dominical, si bé hem de fer notar 
que moltes de les vegades, inclús pels obligats a fer 
respectar aquella Uei, s'havia reconegut l'absurditat 
d'ordenar el tancament de botigues els diumenges a 
la nostra localitat, per tractar-se precisament d'un 
dia en qué pot dir-se que juntament amb el dijous, 
son els que mes es treballa a la nostra ciutat, sal-
vant, per així dir-ho, les despeses de la setmana. 

Com deiem, l'assumpte está en vía de solució, 
ja que a instáncies nostres, per l'Ajuntament local 
s'está instruint un expedient demostratiu de la tra-
dicionalitat del nostre mercal, quals informes, fins 
ara, tots ells son favorables i per aquesta causa no 
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